Deutsche Lufthansa Aktiengesellschaft EUR 500,000,000 Subordinated Notes (ISIN XS1271836600) of 2015/2075 (the "Notes")

Notice is hereby given to the holders of the Notes that the arrears of interest for the period from (and including) February 12, 2021 to (but excluding) February 12, 2022, for which the interest payment was deferred with notice given in accordance with §4 (7) of the Terms and Conditions of the Notes on January 18, 2022, will be paid on October 10, 2022 in accordance with §4 (8) (a) of the Terms and Conditions of the Notes.

Cologne, in September 2022

Deutsche Lufthansa Aktiengesellschaft
EUR 500,000,000 Nachrangige Schuldverschreibungen
(ISIN XS1271836600)

von 2015/2075

(die "Schuldverschreibungen")

Den Gläubigern der Schuldverschreibungen wird hiermit mitgeteilt, dass die Zinsrückstände für den Zeitraum vom 12. Februar 2021 (einschließlich) bis zum 12. Februar 2022 (ausschließlich), die aufgrund des Zinsaufschubs mit Erklärung vom 18. Januar 2022 in Übereinstimmung mit § 4 Abs. 7 der Anleihebedingungen gebildet wurden, in Übereinstimmung mit § 4 Abs. 8 (a) der Anleihebedingungen zum 10. Oktober 2022 nachgezahlt werden.

Köln, im September 2022